

感受  
日本

8 D 5 N

# 深入日本

## 秋日四季櫻之本州

Shikizakura Autumn's Embrace

# 8 D 5 N 秋日四季櫻之本州

Shikizakura Autumn's Embrace

Kiyomizu Temple

DAY 1

**KUL AIRPORT**

**MOB**

Meet at KLIA Airport for departure, overnight on flight.

DAY 2

**KANSAI AIRPORT - NARA - OSAKA**

**L**

Meet and greet at Kansai International Airport. Transfer to Nara.

### Today's Temple

One of Japan's most famous and historically significant temples and a landmark of Nara. The massive building houses one of Japan's largest bronze statues of Buddha.

### Nara Deer Park

Home to hundred of freely roaming deer. Nara's nearly 1000 deer have become a symbol of the city and have been designated as a national treasure.

### Shinsaibashi + Dotonbori

Shop at Osaka's busiest and largest shopping area. Department store, fashion street, local snacks and Dotonbori are all here.

DAY 3

**OSAKA - KYOTO - AICHI**

**B/L/D**

### Nanzenji Temple

A great gate that holds importance within Japanese Buddhist Temples. Also one of Kyoto's best spots to view the romantic red and orange autumn leaves in the fall.

### Eikando Temple

Belongs to the Jodo sect of Japanese Buddhism. Located north of Nanzenji, Eikando is very famous for its autumn colors and the evening illuminations that take place in fall. The temple has a long history, and there are variety of buildings and a pond garden that visitors can explore.

### Kiyomizu Temple

The temple is located in the eastern of Higashiyama area. It is one of the famous temples in Kyoto and best know for its red leaves during fall.

### Higashiyama District

The Higashiyama district is a best-preserved historic districts. It is a great place to experience the traditional merchant shop nad wooden buildings.

DAY 4

**AICHI - FUJI**

**B/L/D**

### Obara Shikizakura

Obara Shikizakura unlike ordinary cherry trees. It not only blooms once in spring but also blooms again from October to December. Here you will be immerse in the beauty of over 10,000 pink shikizakura trees against a backdrop of fiery red autumnal foliage.

### Korankei Gorge

Admire the view of 4,000 maple trees along the river, discover a great spot to take a picture with beautiful red bridge and the autumn scene.

DAY 5

**FUJI - TOKYO**

**B/L**

### Oshino Hakkai

Situated in between Lake Kawaguchiko and Lake Yamanakako. Oshino Hakkai is a small village with eight ponds that filled by snow melt from the slopes of nearby Mt Fuji.

### Lake Kawaguchiko Momiji Corridor

Colourful autumn leaves which stretch around Lake Kawaguchi area, create an amazing scenery with the glorious view of Mt Fuji on the background.

### Seasonal Fruit Picking (Apple expected)

Fruit picking experience and tasting

### Gotemba Premium Outlet

The outlets of international known brands of fashion, spot food, household & electronics goods.

DAY 6

**TOKYO \*Walking tour with guide + experience local metro\* B**

### Asakusa Temple + Nakamise Street

When approaching the temple, first enter through the Kaminarimon (Thunder Gate), and then walk along a 200-meter shopping street lined with shops selling typical Japanese souvenirs and various traditional local snacks. This path leads to the second gate, the Hozomon. This temple is one of the most popular and oldest temples in Tokyo and is a must-visit destination for travelers.

### Sumida Riverside with Skytree photostop

The Sumida River is a river that flows through central of Tokyo, here's a perfect spot to view Azuma Bridge and the Tokyo Skytree at the same time.

### Tsukiji Outer Market

A traditional wholesale market established in 1935, is Japan's "Food Town", where one can encounter all kinds of traditional Japanese foods. A mixture of wholesales and retail shops, along with numerous restaurants, line street and new culinary trends are born here.

### Ginza

Tokyo most famous upmarket shopping, dining and entertainment district, featuring numerous department stores, boutique, art galleries, restaurant, night clubs and cafes.

### Meiji Jingu Gaien Ginkgo Avenue

Enjoy the 300 meter long boulevard that formed with sunset-yellow ginkgo tree. It is a must visit autumn scenery in Tokyo.

DAY 7

**TOKYO - HND**

**B/MOB**

Free at own leisure

Transfer to Haneda Airport for flight departure.

DAY 8

**KUL AIRPORT**

Arrive Kuala Lumpur

# 8D5N 秋日四季樱之本州

Shikizakura Autumn's Embrace

Eikando Temple

## DAY 1 吉隆坡国际机场 - 关西国际机场 机上用餐

在吉隆坡国际机场集合飞往关西国际机场，在飞机上过夜

## DAY 2 关西国际机场 - 奈良 - 大阪 午

抵达关西国际机场。乘车前往奈良。

### 東大寺

日本最著名且历史意义深远的寺庙，也是奈良的重要地标。这座巨大的建筑内容纳着日本最大的一尊佛陀铜像之一。

### 奈良公园

这里是数百只自由漫步的鹿的家园。奈良的近千只鹿已经成为这座城市的象征，并被指定为国宝。

### 心斋桥 + 道顿堀

大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街，流行时尚街，风味小食餐厅街，还有打道顿堀都集中在这里。

## DAY 3 大阪 - 京都 - 爱知县 早/午/晚

### 南禅寺

日本京都一所佛教寺院，南禅寺是日本最早的由皇室发愿建造的禅宗寺院，因此位列京都五山之上，为日本禅宗最高寺院。这里也是京都赏枫必到景点之一。

### 永观堂(禅林寺)

是座位于日本京都府京都市左京区的寺院，乃净土宗西山禅林寺派总本山。本尊是阿弥陀如来、开基者为空海之高徒真绍。一般通称为永观堂，乃京都红叶名所，自古即有“红叶的永观堂”之称号。

### 清水寺

是京都最古老的寺院，本堂前悬空的清水舞台是日本国宝级文物，四周绿树环抱，春季时樱花烂漫，是京都的赏樱名所之一，秋季时红枫飒爽，又是赏枫胜地。

### 東山

东山区是保存最完好的历史街区之一。这是体验传统商店和木质建筑的绝佳地点。

## DAY 4 爱知县 - 富士 早/午/晚

### 小原四季樱

小原四季樱不止在春天开花，在十月至十二月又会开一次花。在这里你将沉浸在秋叶衬托下的10,000多株粉色四季樱美景中。

### 香嵐溪

欣赏沿河4,000棵壮观嵐林，以美丽的红叶和红桥为背景，是拍照的最佳景点。

## DAY 5 富士 - 东京 早/午

### 忍野八海

位于河口湖和山中湖之间的忍野八海，是一个小村庄，有八个池塘，池塘是由附近富士山的山坡上融化的雪水填满的。

### 河口湖红叶长廊

其周围色彩缤纷的秋叶，以富士山的壮丽景色为背景，营造出令人惊叹的风景。

### 季节性水果采摘

体验及品尝采摘当季新鲜水果

### 御殿場outlet

国际知名品牌的时尚、特色美食、家居用品和电子商品的销售店

## DAY 6 东京 \* 跟随导游体验乘搭地铁+徒步旅行 早

### 浅草寺 + 仲见世商店街

进入寺庙首先得通过第一道门(雷门)，然后再经过一条出售当地典型纪念品以及传统小吃，大约200米长的购物街到达第二道门(宝藏门)。这是必去的东京最著名且最古老的寺庙之一。

### 隅田川步道欣赏晴空塔

隅田川是流经东京市中心的河流，这里是同时观赏东桥和东京晴空塔的绝佳地点

### 筑地场外市场

成立于1935年的传统批发市场是日本的“饮食街”，在这里，可以品尝到各种日本传统的食品。这里有无数的餐馆，引领饮食潮流。

### 银座

东京最著名的高档购物，餐饮和娱乐区，拥有众多百货公司，金品店艺术画廊，餐厅，夜总会和咖啡馆

### 明治神宫外苑银杏大道

欣赏由夕阳黄色的银杏树组成的300米长的林荫大道。是东京秋季必去的风景。

## DAY 7 东京 - 羽田国际机场 早/机上用餐

自由活动

载送至羽田国际机场乘搭飞机返回吉隆坡国际机场。

## DAY 8 吉隆坡国际机场

抵达吉隆坡

## 行程亮点 HIGHLIGHTS



Obara Shikizakura 小原四季樱

在春季和秋季都开花。是日本唯一可以同时欣赏妖冶的红叶和娇美樱花的地点。

Four-Season Cherry Blossom bloom in both spring and autumn. It is the only place in Japan where you can enjoy the coquettish red leaves and delicate cherry blossoms at the same time.



Korankei Gorge 香岚溪

为名遍全国的紅葉观赏地，每到11月，约4000株枫树逐渐变红，渲染出一片红叶绝景。

is a place for viewing red leaves in the country. Seeing the best autumn colors by the paths along the River.



Local Metro 当地地铁

随导游体验当地地铁

\*Experience local metro with our guide



红叶长廊 河口湖

Lake Kawaguchiko Momiji Corridor

这些丰富多彩的树叶与富士山的背景相互映衬，营造出令人惊叹的景色

The sight of the colorful foliage against the backdrop of Mount Fuji creates a breath taking panorama.

## 餐食 & 酒店住宿 MEALS & ACCOMMODATIONS

当地特色餐：5 早餐，4 午餐，2 晚餐（酒店怀石料理 或 自助餐，日式套餐）

Meals : 5 breakfasts, 4 Lunches, 2 Dinners (Hotel Kaiseki dinner or buffet, Japanese set lunch)

Accommodation 住宿:

大阪 - 1晚 (市中心) | 爱知 - 1晚 | 山梨 - 1晚 (温泉酒店) | 东京 - 2晚 (市中心)

Osaka - 1 night (city hotel) | Aichi - 1 night | Yamanashi - 1 night (Onsen) | Tokyo - 2 night (city hotel)

## 条规 TERMS & CONDITIONS

● 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改，恕不另行通知。  
Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

● 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，Sense Japan 将保留更改或取消行程的权利。

Sense Japan reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

● 详情条规，请参阅单据背页

For other terms & conditions, refer overleaf of invoice

● 团队确认出发有最低人数要求。

Minimum group size is required for a confirmed departure.

● 每位参与Sense Japan旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，Sense Japan一概不负责，旅客需自行负责额外费用。

Every person participating in Sense Japan tours shall travel at his/her own risk. WE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or others causes.

● 以上图片仅供参考，请以实物为准。

All pictures shown are illustration purpose only.

● 行程的中文和英文描述内容若有不同，将以英文版为准。

In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

## 日本团 - 附加条规 JAPAN TOURS

### ADDITIONAL TERMS & CONDITIONS

● 所有行程以中文讲解为主。若有需要，将提供简单的英语翻译。  
Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.

● 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。

Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.

● 房型以两张单人床为主

Room type are based on twin sharing room.

## 旅行必备 TRAVEL ESSENTIALS

● 护照或签证-团员有责任确保护照有效期至少6个月以上(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

● 旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

## Flight Details - Subject to Change

DATE	FLIGHT	ROUTING	TIME
	D7 532	KUL / KIX	0155 / 0925
	D7 523	HND / KUL	2345 / 0640 +1

## 注意事项 IMPORTANT NOTES\*

- All MISC charges are subject to change without prior notice.
- Seats availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- Flight schedule above is subject to change.
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

## Tour fare:

TOUR CODE: SJHONSHU5N